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نشست مشترک هیات مدیره سندیکای صنعت برق ایران و سندیکای صنعت برق شعبه
اصفهان برگزار شد

نشست مشترک هیات مدیره سندیکای صنعت برق ایران و سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان در اتاق بازرگانی،

صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، علی صفرنوراله، رییس هیات مدیره سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان در ابتدای این جلسه، برگزاری این نشست مشترک را در

ایجاد همدلی بین اعضا موثر دانست و گفت: این جلسات با ایجاد طوفان فکری می تواند به ارایه نظرات مطلوب تر و تصمیم گیری موثرتر منجر شود. وی در ادامه ضمن مثبت

ارزیابی کردن فعالیت های اتاق بازرگانی اصفهان و اجرای برخی از طرح ها به صورت پایلوت در این اتاق، گفت: انتخاب اتاق بازرگانی اصفهان در بین چهار اتاق برتر جهان از بین 8

هزار اتاق شرکت کننده، در رقابتی بین اتاق های بازرگانی کشورهای مختلف در استرالیا نشانگر فعالیت های خوب این اتاق است. رییس هیات مدیره سندیکای صنعت برق ایران

&ndash; شعبه اصفهان افزود: هماهنگی و تعامل مناسب شعب مختلف و هدایت مطلوب آنها از طرف سندیکا می تواند به ایجاد تحولات خوبی در این صنعت منجر شود. در

ادامه این نشست علی بخشی، رییس هیات مدیره سندیکای صنعت برق ایران نیز برگزاری جلسات مشترک را در ایجاد تحولات مطلوب در تصمیم گیری و تصمیم سازی ارکان

مختلف سندیکا موثر دانست و از فعالیت های مطلوب سندیکای صنعت برق شعبه اصفهان تقدیر کرد. وی افزود: پتانسیل قابل توجهی در شعب مختلف سندیکا به ویژه در شعبه

اصفهان وجود دارد که می تواند کمک جدی به سندیکا و بخش خصوصی نماید. بخشی همچنین استفاده از پتانسیل های موجود در اتاق بازرگانی اصفهان و ظرفیت نمایندگان

مجلس و برخورداری از حمایت نمایندگان استان را در گسترش نفوذ این سندیکا مثبت دانست. رییس هیات مدیره سندیکای صنعت برق ایران خارج کردن فعالیت های سندیکا از

حالت جزیره ای را یکی از اقدامات اصلی دوره هفتم هیات مدیره سندیکای صنعت برق ایران عنوان کرد. پیام باقری، نایب رییس سندیکای صنعت برق ایران نیز ایجاد شعب

استانی سندیکا را هوشمندانه دانست و گفت: این شعب می توانند محور توسعه سندیکا بوده و منجر به ظرفیت سازی برای سندیکای صنعت برق ایران شوند. وی افزود: افزایش

وحدت و انسجام میان شعب و سندیکا می تواند در افزایش قدرت چانه زنی در مراجع تصمیم گیری موثر باشد. وی توسعه شعب را یکی از اهداف اصلی دوره هفتم هیات مدیره

سندیکا عنوان کرد. در ادامه جلسه مسعود سعادتی، عضو هیات مدیره سندیکای صنعت برق ایران به ارایه گزارش برگزاری جلسه سندیکا با امور نظام فنی و اجرایی کشور و مهدی

مسایلی، منشی و عضو هیات مدیره سندیکای صنعت برق ایران - شعبه اصفهان نیز به ارایه گزارش اجمالی عملکرد شعبه اصفهان پرداختند.
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